

Mission Prayer Movement: Coming Generation Organization (Egypt)

January 22, 2024

1. CGO's medical clinic that has been giving free or low fee medical service to refugees has not been operational for over a year due to difficulties in finding a rental space. The previous building owner evicted them because they are Christians. CGO has been in search of a place to rent throughout this time. Recently they found a place and this week they will go through the final contract. Please pray for the Lord's guidance and provision throughout this process so the clinic can serve the people once again.
2. They make 20 evangelistic home visits each month. Continue to pray for the Gospel seeds to be ripened during these visits.
3. There will be an evangelism training conference next month. Pray that the Lord will raise the hearts of many to evangelize.
4. CGO is planning a children's outreach day in two weeks. Pray for opportunities to introduce Christ to them.
5. Pray for their continual search for the right place to build the refugee village.
6. With all the ministries & outreaches, please constantly pray for the Lord's protection upon each of the staff, volunteers & their families members. Please continue to pray for financial provision as they are helping many families in need.

宣教禱告運動: Coming Generation Organization (埃及)

2024 年 1 月 22 日

1. CGO 的醫療診所一直為難民提供免費或低價醫療服務，但由於難以找到租賃場地，該診所已經停止運作一年多了。前大樓的業主因為他們是基督徒而驅逐了他們。CGO 在這段時間一直在尋找出租的地方。最近他們找到了一個地方，本週他們將完成最終合約。在此過程中，請祈求主的帶領和供應，使診所能夠再次為人民服務。
2. 他們每月進行 20 次佈道家訪。繼續祈禱福音種子在這些訪問期間成熟。
3. 下個月將有一個福音訓練會。求主興起更多人傳福音的心。
4. CGO 計劃在兩週後舉辦兒童外展日。祈求有機會向他們介紹基督。
5. 為他們不斷尋找建造難民村的合適地點禱告。

6. 在所有事工和外展活動中，請祈求主保護每一位工作人員、義工及其家人。請繼續為他們經濟需要祈禱，因為他們正在幫助許多有需要的家庭。